
                                                                                                                                                                

Z A P I S N I K 

 
sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija, održane dana 03. prosinca 2024. godine, u 

prostorijama Upravne zgrade Općine u Orliću  s početkom u 16,00  sati.  

Nazočni članovi Vijeća: Dmitar Gojko, Mirko Trifunović, Branka Petko, Dijana Lipovina i Ivan 

Vidović. 

Opravdano odsutan: Dragan Vukmirović i Neven Karna.   

Ostali nazočni: Načelnik Općine Biskupija Milan Đurđević. 

Zapisničar: 

Valerija Vukušić 

Potpredsjednik vijeća Dmitar Gojko je otvorio 25. sjednicu, pozdravio prisutne vijećnike i 

konstatirao da je na sjednici od 7 vijećnika prisutno 5 vijećnika. Napomenuo je da postoji kvorum 

za pravovaljani rad sjednice  i uz to naveo da su vijećnici uz materijale dobili i prijedlog dnevnog 

reda.  

Potpredsjednik vijeća je konstatirao da je od 5 prisutnih vijećnika, 5 vijećnika glasovalo 

„ZA“ predloženi dnevni red, koji se kao takav prihvaća. 

 

Dnevni red 

1.Aktualni sat:  

1. 1.1.Vijećnička pitanja i odgovori; 

2. Usvajanje Zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

3. Prijedlog I. Izmjene i dopune proračuna općine Biskupija za 2024. godinu; 

4. Prijedlog I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture  

u 2024. godini; 

5. Prijedlog I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture  

u 2024. godini; 

6. Prijedlog I. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi u 2024. godini; 

7. Prijedlog I. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Biskupija u 2024. godini; 

8. Prijedlog Odluke o usvajanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2025. 

godinu; 

9. Razno.  

 

Ad-1.1. Vijećnička pitanja i odgovori; 

Potpredsjednik Općinskog vijeća je otvorio prvu točku dnevnog reda te zamolio vijećnike za 

vijećnička pitanja. 

1. Vijećnik Mirko Trifunović je postavio pitanje: 

Može li očistiti i urediti nekoliko poljskih puteva na području sela Riđane i to: puta između 

Trifunovića i Strinića, te puteva koji od Trafostanice Riđane 2 i vodospreme vode ka brdskom 

dijelu ovog naselja. 

- Načelnik je odgovorio da će se sukladno materijalnim i ljudskim mogućnostima našeg 

Komunalnog društva Biskupija pristupiti predmetnim radovima. 
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Ad-2. Usvajanje Zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija; 

Potpredsjednik vijeća dao je na raspravu Zapisnik s 24. sjednice Općinskog vijeća općine 

Biskupija. 

 Nakon kraće rasprave potpredsjednik vijeća je konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika 

Općinskog vijeća 5 vijećnika glasovalo „ZA“ i da se prihvaća Zapisnik sa  24. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Biskupija. 

Ad-3. Prijedlog I. Izmjene i dopune proračuna općine Biskupija za 2024. godinu; 

Nakon kraćeg uvodnog obrazloženja načelnik Općine je istaknuo da su u periodu od 

donošenje Proračuna općine Biskupija za 2024. godinu do sad nastale razlike u prihodima i 

rashodima u odnosu na planirano te je sukladno Zakonu o proračunu potrebno donijeti  Izmjene i 

dopune od strane Općinskog vijeća, zatim je detaljno obrazložio stavke proračuna, odnosno 

promjene i aktivnosti za koje se donose predmetne Izmjene i dopune proračuna.  

Potpredsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo „ZA“ i da se 

prihvaća Prijedlog i usvajaju I. Izmjene i dopune Proračuna općine Biskupija za 2024. godinu, 

koje čine sastavni dio ovog Zapisnika. 

Ad-4. Prijedlog  I. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u 

2024.godini; 

Načelnik je obrazložio promjene koje su nastale u Prijedlogu I. Izmjena i dopuna programa 

gradnje objekata i uređenja komunalne infrastrukture u 2024. godini  u kojem je došlo do izvjesnih 

promjena iz razloga Izmjena i dopuna proračuna za 2024. godinu.  

Potpredsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje  je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“  i da 

se  prihvaća Prijedlog i usvajaju I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture 

u 2024. godini,  koje  ujedno čine sastavni dio ovog Zapisnika. 

Ad-5. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 

2024.godini; 

Načelnik je u svom obrazloženju naveo promjene koje su nastale u Prijedlogu I. Izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2024. godini; 

Potpredsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“ i da se 

prihvaća Prijedlog i usvajaju I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture 

u 2024. godini,  koje  ujedno čine sastavni dio ovog Zapisnika. 

Ad-6. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Biskupija za 

2024.godinu; 

Načelnik je ukratko obrazložio promjene koje su nastale u Prijedlogu I. Izmjena i dopuna 

Programa  javnih potreba u kulturi Općine Biskupija za 2024. godinu. 

Potpredsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“ i da se 

prihvaća Prijedlog i usvajaju I. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine 

Biskupija u 2024. godini, koje ujedno čine sastavni dio ovog Zapisnika. 

Ad-7. 4 Prijedlog I. Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Biskupija u 2024. 

godini;  

Načelnik je ukratko obrazložio promjene koje su nastale u Prijedlogu I. Izmjena i dopuna Programa 

socijalne skrbi Općine Biskupija u 2024. godini; 

Potpredsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“ te se 
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prihvaća Prijedlog i usvajaju I. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Biskupija u 

2024. godini, koje  ujedno čine sastavni dio ovog Zapisnika. 
 

Ad-8.  Prijedlog Odluke o usvajanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2025. 

godinu; 

Načelnik je istaknuo da se ovom Odlukom kao i svake godine donosi Plan djelovanja u 

području prirodnih nepogoda za 2025. godinu koji je izrađen od strane DLS. d.o.o. iz Rijeke. 

Potpredsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je 

konstatirao da je od prisutnih 5 vijećnika Općinskog vijeća, 5 vijećnika je glasovalo  „ZA“ te se 

prihvaća Prijedlog i usvaja Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda 

za 2025. godinu, koja ujedno čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Ad-9. Razno. 

Potpredsjednik vijeća je konstatirao da pod novom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 

 Sjednica je završila s radom u 16,23 sati. 

 

 

                 OPĆINSKO VIJEĆE 

  OPĆINE BISKUPIJA 

Zapisničar: 

 

Valerija Vukušić                                       Potpredsjednik Vijeća:                                                               

                                                    

                                                                                                                        Dmitar Gojko, v.r.  

KLASA: 024-02/24-01/5 

URBROJ: 2182-17-01-24-02 

U Orliću, 03. prosinca 2024. god. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

 

 

  

 

 

 


